
P R O T O K Ó Ł 
z obrad XV Sesji Rady Gminy Radziejów 

z dnia 27 czerwca 2008 r. 
 
 
W obradach udział wzięli: 
 
- Radni, 
- Sołtysi, 
- Wójt, Sekretarz i Skarbnik Gminy, 
- pracownicy obsługujący sesję. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Stanisław śbikowski dokonał otwarcia XV Sesji 
Rady Gminy, przywitał wszystkich obecnych oraz przedstawił proponowany 
porządek obrad: 
 

1. Sprawy organizacyjne: 
a) otwarcie obrad sesji i stwierdzenie quorum, 
b) przyjęcie porządku obrad i wybór sekretarza sesji, 
c) przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie „określenia zasad nabywania, zbywania i 
obciąŜania nieruchomości oraz ich wydzierŜawiania lub wynajmowania 
na czas oznaczony dłuŜszy niŜ 3 lata lub na czas nieoznaczony”: 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 

 
3. Projekt uchwały w sprawie „zmian w budŜecie”: 

a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały. 
 

4. Dyskusja. 
5. Składanie wniosków i interpelacji. 
6. Zakończenie obrad sesji. 
 
7. O godz. 1030 wyjazd do Regionalnego Zakładu Utylizacji Odpadów 

Komunalnych  w Machnaczu. 
 
 
Ad. 1 a, b, c)  W chwili otwarcia Sesji na stan 15 radnych było obecnych 14. 
Sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 14 radnych. 
Sekretarzem obrad sesji została wybrana Radna Barbara Chojnacka 
13 głosami, przy 1 głosie wstrzymującym się. 
Protokół z obrad XIV sesji został wyłoŜony do wglądu bez odczytania. 
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Ad. 2 a i b)  Projekt uchwały w sprawie „określenia zasad nabywania, 
zbywania i obciąŜania nieruchomości oraz ich wydzierŜawiania lub 
wynajmowania na czas oznaczony dłuŜszy niŜ 3 lata lub na czas 
nieoznaczony” odczytał Zastępca Przewodniczącego Rady Marian 
Bandyszewski. 
 
Inspektor Leszek Rosół poinformował, Ŝe w związku ze zmianami, jakie miały 
miejsce w ustawie o gospodarce nieruchomościami zachodzi konieczność 
opracowania i uchwalenia nowych zasad gospodarowania nieruchomościami 
komunalnymi gminy. 
 
Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. W chwili głosowania było 
obecnych 15 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad. 3 a i b)  Projekt uchwały w sprawie „zmian w budŜecie” odczytał Zastępca 
Przewodniczącego Rady Marian Bandyszewski. 
 
Przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. W chwili głosowania było 
obecnych 15 radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad. 4 i 5 ) Wójt Gminy Jerzy Zmierczak poinformował, Ŝe zostały złoŜone dwa 
wnioski do Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie, jeden dotyczy 
hydroforni w Płowcach natomiast drugi drogi w Czołowie. 
Została równieŜ podpisana w Urzędzie Marszałkowskim umowa na 
dofinansowanie drogi w Zagorzycach na kwotę 110.000 zł z Funduszu 
Ochrony Gruntów Rolnych. W związku z tą dotacją zachodzi konieczność 
ustawienia tablicy informacyjnej, Ŝe droga została dofinansowana z Urzędu 
Marszałkowskiego ze wskazaniem z jakiego funduszu. Ponadto muszą być 
wykonane zdjęcia oraz informacje na ten temat w prasie. 
 
Poinformował równieŜ, Ŝe jest moŜliwość pozyskania pracowników z Urzędu 
Pracy, którzy byli by oddelegowani do Spółki Wodnej, jednak nie ma chętnych. 
Wszystkie zainteresowane osoby powinny zgłaszać się do Pani Sekretarz. 
 
Wójt Gminy przekazał zebranym równieŜ informacje o podłączeniu kolektora 
ściekowego z Broniewa do oczyszczalni ścieków. Będzie w tej sprawie 
podpisane porozumienie. Obecnie Miasto przygotowuje kalkulacje opłat za 
ścieki. Ze wstępnych rozmów wynika, Ŝe opłaty te będą wysokie.  
 
Inspektor Leszek Rosół poinformował, Ŝe Wójt Gminy wystąpił z wnioskiem do 
Wojewody o objęcie gminy klęską suszy. Wojewoda wydał stosowne 
Zarządzenie w tej sprawie i jednocześnie powołał Komisje do oszacowania 
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strat poniesionych w płodach rolnych. W składzie Komisji są: Piotr Depta z 
Kujawsko-Pomorskiego Ośrodka Dworactwa Rolniczego – Przewodniczący 
Komisji, Inspektor Leszek Rosół, Radny Kazimierz Skupniewicz, Radny 
Andrzej Pawlak, przedstawiciel Gminnego Związku Kółek Rolniczych i 
Organizacji Rolniczych Jerzy Rogacki. Ustalono, Ŝe w terenie będą działały 
trzy zespoły spisowe. KaŜdemu zespołowi będzie przypisane sześć sołectw. 
Panowie sołtysi otrzymają dziś kurendy celem zawiadomienia mieszkańców o 
pracach komisji. Został opracowany harmonogram prac komisji na 
poszczególnych sołectwach. Na kaŜdego rolnika będzie sporządzany 
indywidualny protokół szkód. W protokóle będą ujęte tylko te szkody, które 
dotyczą terenu naszej gminy.  
 
Radny Krzysztof Nowowiejski przypomniał, Ŝe na poprzedniej sesji składany 
był wniosek o ponowne rozpatrzenie wypłat ryczałtów dla sołtysów. Na 
wczorajszej komisji Przewodniczący poprosił o doprecyzowanie wniosku. 
Wniosek musi zawierać konkretne informacje, czy sołtysi chcą ryczałt 
miesięczny czy diety za posiedzenia sesji i w jakiej wysokości.  
 
Sołtys Józef Ignasiak uwaŜa, Ŝe nie są potrzebne dalsze dyskusje na ten 
temat. 
 
Przewodniczący Rady Stanisław śbikowski poprosił o przedstawienie 
konkretnego wniosku, który moŜna złoŜyć w kaŜdej chwili niekoniecznie na 
Sesji i będzie on niezwłocznie rozpatrzony. 
 
Sołtys Eugeniusz Kapeliński zaproponował, aby sołtysi na spokojnie rozwaŜyli 
ten problem, i wówczas moŜna złoŜyć wniosek. Nie jest tu najwaŜniejsza 
kwestia czy będą to diety czy ryczałt, jeŜeli będzie to w tej samej wysokości. 
 
Radny Krzysztof Nowowiejski poprosił tych sołtysów, którzy mają jeszcze 
zebrane pieniądze składkowe ze Spółki Wodnej dotyczące ubiegłego roku 
o jak najszybsze rozliczenie. 
 
 
Ad. 6)  Przewodniczący Rady podziękował wszystkim zebranym za udział 
w posiedzeniu stwierdzając pierwszą część sesji za zamkniętą, następnie 
poprosił o przejście do autokaru.  
 
 
 
 
Protokołowała      Sekretarz Sesji 
 
Teresa Chęś      Barbara Chojnacka 


